
 1

VYDÁVÁ OBEC CEREKVICE NAD BYSTŘICÍ |  1/ 2023

Vážení spoluobčané,

dovolte, abych vás  touto cestou oslovil a jako každoročně informoval o některých skutečnostech, které jsou 
pro  Vás důležité  v začátku roku 2023.

1. Výběr všech poplatků bude s ohledem na probíhající uzávěrku a inventury minulého roku zahájen 
od 23. 2. 2023 (stočné, poplatek za psa, poplatek za odpady). 

2. Známky na odvoz komunálního odpadu za rok 2022 jsou platné opět až do 31. 3. 2023. 
Známky za rok 2022 z nádob neodstraňujte a nepřelepujte ani v případě, že již máte známku na rok 
2023, jinak vám nádoba nebude před 1. 4. 2023 vyvezena. Ceny známek a pytlů pro rok 2023 jsme 
museli přehodnotit a vydat novou Obecně závaznou vyhlášku obce číslo 1/2022, kdy je nyní cena za litr 
komunálního odpadu 0,80 Kč u všech nádob a všech četností svozu. Vývoj cen u svozové společnosti a 
zvýšení poplatků státu navýšilo náklady průměrně o 15 %. Známky na rok 2023 budou v prodeji od 23. 
2. 2023. 

3. Upozorňuji rovněž, že splatnost poplatků za psy je do 31. 3. 2023 a v nezměněné výši. 

4. Dále si dovoluji upozornit, že splatnost stočného za rok 2022 je do 30. 6. 2023. Výše tohoto 
poplatku je za předchozí rok 2022 ve výši 23,10 Kč/m3 (vč. DPH) v části obce Cerekvice a ve výši 12,60 
Kč/m3 (vč. DPH) v místní části obce Třebovětice. Pro rok 2023 se cena stočného navyšuje na výši 28,20 
Kč/m3 (vč. DPH) v části obce Cerekvice a ve výši 13,20 Kč/m3 (vč. DPH) v místní části obce Třebovětice 

5. Oznamujeme občanům, že na základě vyjádření Vodohospodářské obchodní společnosti, a.s. se cena 
za dodávku pitné vody pro rok 2023 navyšuje o cca 15 % na výši 49,94 Kč/m3 (vč. DPH). 

6. I nadále v tomto roce bude probíhat již zavedený odvoz biologicky rozložitelného komunálního 
odpadu - větví, trávy, listí, apod. Tento svoz bude probíhat na sběrných místech, kde jsou umístěny 
kontejnery hnědé barvy, do kterých žádáme všechny občany, aby odkládali trávu, listí, apod. Větve 
prosím, odkládejte zvlášť na hromadu vedle těchto kontejnerů. V případě potřeby odvozu většího 
množství větví je možné jako v minulých letech přistavit po předchozí domluvě valník nebo 
velkoobjemový kontejner přímo na pozemek žadatele. Svoz velkoobjemového komunálního odpadu a 
nebezpečného odpadu bude organizován 2 x ročně na jaře a na podzim jako v předchozích letech. 
Upotřebený jedlý olej odkládejte pouze na sběrných místech tříděného odpadu (plastu a skla), v 
Cerekvici vedle hasičské zbrojnice a v Třebověticích vedle prodejny potravin, do sběrné nádoby – 
uzamykatelné popelnice černé barvy o objemu 240 litrů s otvorem pro vhoz nádoby s upotřebeným 
jedlým olejem – ideálně v PET lahvi (tento jedlý olej se nesmí do popelnice vylévat). Přesná specifikace 
je uvedena na nádobě. 

7. V roce 2023 končí po 10 letech platnost nájemních smluv na hrobové místo na místním hřbitově. 
Budou tedy uzavírány nové nájemní smlouvy s platností opět na 10 let. Ceny pronájmu jsou 7,- Kč / m2 
/ rok a ceny služeb 95,- Kč / rok (údržba hřbitova, voda, elektrická energie, odvoz odpadů, apod.). 
Úhrada bude vybírána při uzavření nájemní smlouvy na celé období předem.
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Milan Tobolka – starosta
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V roce 2022 se podařily tyto akce:

· Vypracování projektové dokumentace pro územní řízení na výstavbu inženýrských sítí pro pozemky na 
individuální výstavbu rodinných domků v lokalitě „Za pekárnou“ včetně uzavření smluv se správci 
inženýrských sítí. 

· Dokončení rekonstrukce bývalé statkové kuchyně na víceúčelové kulturní zařízení. 

· Obnova víceúčelového objektu na fotbalovém hřišti poškozeného požárem. 

· Zpracování studie oddílného odkanalizování místní části Třebovětice včetně samostatné biologické 
čistírny odpadních vod. 

· Dílčí opravy poruch historické kanalizace od zámku ke hřišti v Cerekvici nad Bystřicí. 

· Pořízení vybavení pro Jednotku požární ochrany obce kategorie III. (JPO III.) – moderní elektrocentrála 
pro zajištění provozu objektu hasičské zbrojnice v případě výpadku elektrické energie v síti, plovoucí sací 
koš pro čerpání požární vody z přírodních zdrojů a vybavení hasičského tréninkového hřiště o nádrž na 
vodu pro výcvik hasičů. 

· Výměna výplní otvorů (oken a dveří) v bývalé hájovně v Lysici, Cerekvice nad Bystřicí č.p. 68 , kterou 
provozuje myslivecké sdružení „DUHORÁZ“ Boháňka - Cerekvice. 

· Dovybavení Bistra „Na Hrádku“ pro nouzové ubytování válečných uprchlíků a stavební opravy bývalé 
promítárny včetně výměny 3 ks oken. 

· Obnova zpevnění pojezdové části úvozové cesty v Třebověticích a obnova zpevněné plochy na pozemku 
obce u železniční zastávky v Cerekvici nad Bystřicí. 

· Plynulý převod pobočky České Pošty v Cerekvici nad Bystřicí pod správu obce v rámci projektu „Pošta 
Partner“. 

· Uspořádání kulturních akcí u příležitosti oslav výročí obce, Sboru dobrovolných hasičů a připomenutí 
útrap Prusko-Rakouské války z roku 1866

· Získání dotace na rekonstrukci sociálního zařízení v přízemí Mateřské školy v Cerekvici nad Bystřicí 
provedené v roce 2021 z Programu rozvoje venkova Ministerstva zemědělství ČR prostřednictvím Státního 
zemědělského intervenčního fondu. Žádost byla podána přes Místní akční skupinu (MAS) Podchlumí.

· Zahájení projektu opravy střechy kaple Zvěstování Panně Marii v Cerekvici nad Bystřicí realizací I. etapy. 
Na tento účel byla získána dotace Ministerstva kultury ČR z Programu záchrany architektonického 
dědictví 2022 a dotace Královéhradeckého kraje z Programu obnovy venkova Královéhradeckého kraje pro 
rok 2022.

· Opravy části stávajících chodníků v Třebověticích a Cerekvici nad Bystřicí svépomocí.

Milan Tobolka – starosta
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Datum Den Hodina Místo konání

26. ledna 2023 čtvrtek 18.00 Hasičská zbrojnice Třebovětice

23. února 2023 čtvrtek 18.00 Obecní úřad Cerekvice

23. března 2023 čtvrtek 18.00 Obecní úřad Cerekvice

V roce 2023 plánujeme, dle finančních možností obce:

· Pokračování projektu opravy střechy kaple Zvěstování Panně Marii v Cerekvici nad Bystřicí realizací II. 
etapy. Na tento účel bylo opakovaně požádáno Ministerstvo kultury ČR o dotaci v Programu záchrany 
architektonického dědictví 2023. 

· Územní řízení na výstavbu inženýrských sítí pro pozemky na individuální výstavbu rodinných domků v 
lokalitě „Za Pekárnou“, a následné zahájení řízení o povolení stavby. 

· Realizaci projektu „Zázemí pro MŠ a zlepšení bezpečnosti návštěvníků místního hřbitova Cerekvice nad 
Bystřicí“v areálu mateřské školy a hřbitova. Na tento projekt máme podanou žádost o dotaci z Programu 
rozvoje venkova Ministerstva zemědělství ČR prostřednictvím Státního zemědělského intervenčního fondu. 
Žádost byla podána přes Místní akční skupinu (MAS) Podchlumí. 

· Dovybavení rekonstruované bývalé statkové kuchyně nábytkem a kuchyňskou linkou. 

· Statické zajištění a restaurování svatého kříže mecenáše obce pana Štěpána Langera na místním hřbitově. 

· Vypracování projektové dokumentace oddílného odkanalizování místní části Třebovětice včetně 
samostatné biologické čistírny odpadních vod a zahájení řízení o povolení stavby. 

 

· Výsadba stromů podél obecních cest a koordinace projektů polních cest a tůní se Státním pozemkovým 
úřadem ČR v rámci naplňování Plánu společných zařízení Komplexních pozemkových úprav. 

· Vybavení fotbalového hřiště o akumulační nádrže na vodu pro zálivku travnatých ploch.

· Zahájení realizace projektu rekonstrukce veřejného osvětlení v celé obci spočívající v nahrazení stávajících 
výbojkových svítidel za úsporná svítidla s technologií LED. Podání žádosti o dotaci na Ministerstvo 
průmyslu a obchodu ČR.
· Realizace dopravních opatření v místní části Třebovětice – jednosměrná ulice na místní komunikaci pod 
bývalou hospodou, místo pro přecházení chodců mezi chodníkem a stezkou „Kamenka“, doplnění silničních 
retardérů a dopravního zrcadla v křižovatce u rybníka.

· Zpracování projektů energeticky úsporných opatření v obecních objektech.

Milan Tobolka – starosta

ZASTUPITELSTVO OBCE
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MATEŘSKÁ ŠKOLA

Nový školní rok jsme zahájili v plném počtu dětí i personálu. Přivítali jsme mezi 
námi nové kamarády a i jednoho chlapce z Ukrajiny, který se koncem října vrátil 
do své vlasti. Do nového školního roku jsme vstoupili s velkým množstvím plánů. 
Nahlédneme více do světa dětské literatury, kde se zaměříme na prožitek a práci s 
knihou. Snažili jsme se ke každému tématu zpracovat týdenní až čtrnáctidenní 
projekty vycházející z knižních příběhů. Dále nás čekají výlety, divadelní 
představení, dílničky s rodiči atd.

CO SE DĚLO

Projekt S pohádkou do školky

Návštěva Babiččina údolí a zámku v Ratibořicích

Příběh „Babička“ od Boženy Němcové nás provázel v 
průběhu září v rámci projektu S pohádkou do školky. 
Vyvrcholením tohoto projektu byla návštěva 
prostředí, kde se příběh odehrává. Děti si prověřily 
získané znalosti a na chvíli se mohly stát součástí 
příběhu. Nahlédly do života na zámku i v podzámčí a 
mohly tak vnímat rozdíl způsobu života v těchto 
dobách. A co bylo super, nezmokli jsme!
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Projekt Sklízíme plody podzimu

Pohádka O veliké řepě

V tomto období jsme se 
seznámili s pohádkou O 
veliké řepě. Na chvíli se z 
dětí staly herci a celou 
pohádku si zahrály. Divadlo 
jsme si zkusili zahrát i s 
vlastnoručně vyrobenými 
loutkami. Podívali jsme se 
na ovoce a zeleninu všemi 
smysly. A také jsme si upekli 
mrkvové muffinky. To byla 
dobrota!

Projekt Tajemství lesa

Tímto projektem nás provázely 
příběhy z unikátních knih, kde 
dochází k propojení encyklopedie a 
pohádky. „Pozorujeme rostliny lesa a 
jeho okolí s Jeníčkem a Mařenkou“ a 
„Poznáváme zvířata lesa s Červenou 
karkulkou“.

Divadlo Koloběžka – Houbařská pohádka

Zábavnou formou se děti naučily několik druhů 
hub, zopakovaly si pravidla lesa. Divadlo Koloběžka 
k nám zavítalo poprvé a děti byly z pohádky 
nadšené. Zpěv písní a poznávání hub s pohádkou je 
velice bavilo, s radostí se zapojovaly do výzev od 
herců.

Tematická vycházka do lesa se Skřítkem Žaluďáčkem

Vyvrcholením projektu Tajemství lesa byla 
tematická vycházka, kterou jsme dětem 
předem připravili. Děti pomáhaly hledat 
skřítkovi Žaluďáčkovi tatínka Dubáčka a 
maminku Duběnku, cestou plnily tematické 
úkoly týkající se znalostí o lese.
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Ozdravné pobyty v solno-jodové jeskyni v Hradci Králové

Koncem září jsme opět začali jezdit do solno-jodové jeskyně 
Medispa v Hradci Králové, kterou navštěvujeme pravidelně již 
několik let. Medispa si jako jedna z mála drží stále kvalitu na 
vysoké úrovni, což potvrzuje opakovaně udělený certifikát. 
Tentokrát jsme absolvovali všech 5 ozdravných pobytů. 
Alespoň trochu se nám podařilo vyhnat kašlíky a rýmičky, 
které se na nás valily ve velkém. Nezapomněli jsme ani na 
kačenky, které každoročně na Labi krmíme.

Divadelní představení v Hořicích – Honza Krejčík „První slovo platí, druhé leze z gatí“

V úterý 25. října jsme se vydali do KD v Hořicích za Honzou Krejčíkem na zábavné edukativní představení. 
Honza děti zapojil do svého představení, ověřovaly se znalosti, zpívalo i tančilo. Byla to velká legrace!

Projekt Cestička ke zdraví

Tímto projektem nás provázela pohádka Otesánek. Zkoumali jsme, co se stalo Otesánkovi, že má tak velké 
břicho. Seznámili jsme se s potravinovou pyramidou, s významem každodenního pohybu a pobytu venku, 
třídili jsme potraviny na zdravé a nezdravé a v neposlední řadě děti získaly povědomí, jak je důležité pro 
zdravý vývoj člověka omezit některé druhy jídel a pití. Uvědomili jsme si, jak vypadá lidské tělo, z čeho se 
skládá a důležitost pitného režimu. A na to vše navázala návštěva výživové poradkyně Mgr. Radky Drobné s 
projektovým dnem Otesánek.
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Projekt U nás doma s Mikulášem

Konečně jsme se dočkali. Bohužel zase nastaly nenadálé komplikace našeho vystoupení v podobě uzavření 
kaple z důvodu rekonstrukce střechy, ale nevzdali jsme to. Vystoupení se uskutečnilo před budovou mateřské 
školy, kde probíhaly mini trhy, kde bylo možné zakoupit za symbolickou cenu dětmi vyrobené vánoční 
dekorace. Návštěvníci se mohli zahřát čajem či medovinou a pochutnat si na jablečném závinu. Překvapením 
večera bylo vystoupení muzikanta a zpěváka Václava Brzka z kapely Manuál a jeho zvukaře, kteří nám 
zajistili profi aparaturu s ozvučením. Tímto jim patří ještě jednou veliké poděkování.  

Zároveň chceme poděkovat OÚ naší obce za finanční podporu a všem zúčastněným. Na závěr jsme se 
přesunuli na náves, kde jsme společně rozsvítili vánoční strom.

Rozsvěcení stromečku

Návštěva pekelného sklepení a nadílka od Barbory

Tímto obdobím nás provázela pohádka Čert a Káča. Přečetli jsme knihy „V Dlouhonosech zlobí čerti“ a 
„Toníkovy čertoviny“. V pátek 2. prosince za dětmi přišel čert, vyzvídal od dětí, jestli náhodou někdo nezlobí, 
protože cítil „zlobeníčko“. Každé dítě tak dostalo šanci se samo pravdivě zhodnotit, což byla „polehčující 
okolnost“ pro ty, kteří se přiznaly k nějakým nezbednostem. Nakonec všechny děti byly odvážné a sestoupily 
s čertíkem do „pekelného sklepení“. Mohly nahlédnout do listiny hříchů, ochutnávaly kyselé zelí a 
vyzkoušely si těžký život čertů. Čert dětem předal od Barborky naplněné punčošky, třešňovou větvičku a ani 
sám nezapomněl děti obdarovat.

Projekt Těšíme se na Ježíška

Adventní ladění
Snažili jsme se s dětmi vánočně naladit a přiblížit jim zvyky a tradice tohoto období. Vytvořili jsme si 
vánoční rituál v podobě každodenního pití společně připraveného čaje, otevírání adventního kalendáře se 
zdravými dobrůtkami a každé pondělí jsme si vždy zapálili svíčku na adventním věnci. Přečetli jsme 
tematické knihy „Vánoce pro kočku“ a „Chumelení“. Každou třídu jsme si vánočně vyzdobili, ustrojili jsme si 
vánoční stromeček a samozřejmě i uklidili a pak už jsme čekali jenom na Ježíška. Ráno 15. 12. jsme se vydali 
za zvířátky do lesa. Donesli jsme jim seno, kaštany, jablíčka, mrkvičky, aby i zvířátka měla Vánoce. Letos nás 
příroda obdarovala sněhovou nadílkou a ještě více jsme tak pocítili kouzelný dotek Vánoc. Při návratu do 
školky na děti čekalo velké překvapení. Přišel Ježíšek. Připomněli jsme si tradice,pouštěli jsme lodičky z 
ořechových skořápek a rozkrajovali jablíčka. Děti trpělivě vyčkávaly na rozbalení dárečků.
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Vánoční dílna

V odpoledních hodinách po uzavření školky jsme se sešli s rodiči, abychom se adventně naladili a něco 
hezkého si vyrobili. Protože jsme věděli, že na adventních trzích byl velký zájem o anděla, pustili jsme se do 
jeho výroby. Kdo měl zájem, mohl si ještě vyrobit hvězdu z klacíků. Povídali jsme si a ochutnávali cukroví při 
kávě a čaji. Vznikla tak velmi příjemná atmosféra. Jenom škoda, že se nás nesešlo více.

Pravidelná rubrika "Svět očima dětí"

Třída červenek a zelenek (děti ve věku 3 - 5 let)

Třída modřenek (děti ve věku 5 - 7 let)

"Co je to advent?"

"Co je to advent?"

· „kalendář“, „den“, „adventní věnec“

· „Když zapálíme poslední svíčku, přijde Ježíšek“.

· „Adventní kalendář“.

· „Zapalování 4 svíček na adventním věnci.“

"Jaké znáte vánoční zvyky a tradice?“

· „Rozkrajování jablíček, hvězdička“. „Jmelí.
“ „Pouštění lodiček ze skořápek.“ 

· „Peče se cukroví a vánočka.“ 

· „Zdobí se stromeček.“ „Dávají se dárečky a 
vánoční přání“.

"Jaké znáte vánoční zvyky a tradice?“

· „dárky“, „čaj“, „dávat si přání“, 

· „Zapalujeme lodičky a dáme je do vody.“

Příspěvek: kolektiv učitelek MŠ
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Nedávno jsme zahájili nový školní rok. Jak čas 
neúprosně běží, nikdo by ani nepomyslel, že už je 
tomu půl roku. Po dvouměsíčním odpočinku dětem 
nedalo moc práce, aby se odreagovaly od prázdnin a 
soustředily se na školní práci. Kromě činností, které 
jsou dané ze strany MŠMT, je dětem každoročně 
vyučování také zpestřováno dalšími aktivitami.

Dopravní výchova

Hned z kraje měsíce září absolvovali žáci 4. třídy první část kurzu dopravní výchovy v Hořicích. Byla to pro 
ně novinka, těšili se, co je čeká. Nějaké informace sice měli od starších kamarádů, ale ty věděli pouze 
zprostředkovaně. Nyní vše zažili osobně. Na dopravním hřišti na ně čekaly ve zmenšeném měřítku veřejné 
komunikace, křižovatky, semafory, kruhový objezd, dopravní značky. Děti zde jezdily na zapůjčených jízdních 
kolech, snažily se dodržovat dopravní předpisy. Chovat se, jako kdyby se pohybovaly ve skutečném 
dopravním provozu. Druhou část splní na jaře

Projektové dny

O ochraně přírody, ekologii děti slyší téměř každý 
den, často si o ní povídají ve škole, mohou 
sledovat v médiích. Dne 8. září se uskutečnil 
projektový den pro děti z 3. a 4. třídy, následně 13. 
září pro 1. a 2. třídu. Navštívily Středisko 
ekologické výchovy SEVER v Hradci Králové. S 
odbornými instruktorkami si zde povídaly o 
významu a důležitosti stromů, lesů v přírodě, jaký 
mají smysl pro lidstvo, živočichy a ostatní rostliny. 
Plnily různé úkoly, samostatně pracovaly ve 
skupinkách; také si zkusily vyrobit ruční papír. 
Dozvěděly se spousty informací a zajímavostí, 
projektové dny měly pro děti velký přínos.

ZÁKLADNÍ ŠKOLA 
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Úžasné divadlo fyziky

Je název skupiny, která pořádá různé populárně-naučné fyzikální přednášky pro děti i dospělé. Snaží se v 
lidech probudit nadšení z pozorování světa kolem sebe. Ve čtvrtek 22. září naši školu navštívilo „Úžasné 
divadlo fyziky“. Představení bylo určeno pro žáky 4. a 5. třídy. Zhlédli tu pokusy, které nemohou samostatně 
provádět - např. hoření propan-butanu. Velké nadšení vyvolaly pokusy s kapalným dusíkem. Všichni s 
napětím sledovali, co se stane s nafouknutými balonky, na které působí tekutý dusík. Hádali, co se s nimi 
stane. Velmi poutavé bylo, jak se měnila barva ledkového osvětlení, jestliže na něj působil propan-butan. 
Dále, co se stane s petrželovou natí, jestliže se na chvíli ponořila do tekutého dusíku. Do některých pokusů 
se žáci sami zapojili. Zlatým hřebem byla umělá mlha, s níž se můžeme setkat na divadelních jevištích.

Svátek brambor

Nastoupil říjen, s ním také podzim. V tomto 
měsíci si děti vždy připomínají důležitou plodinu 
v našem jídelníčku – brambory. Jsou pro nás tak 
nezbytné, že si zaslouží, abychom se jim 
věnovali více než jen v kuchyni. Žáci se v 
průběhu týdne povídali o jejich pěstování, 
dozvěděli zajímavosti o původu, jejich využití. 
Slovo brambory bylo zastoupeno ve všech 
vyučovacích předmětech. Ve školní kuchyni paní 
kuchařky připravovaly dětem obědy, které by se 
bez této plodiny neobešly.

Zadejte nebo vložte text
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Drakiáda

Samozřejmě jsme si nemohli odpustit tradiční drakiádu. V pondělí 
10. října děti strávily dvě příjemné hodiny na místním hřišti 
pouštěním draků. Ti většinou ihned vzlétli, několika se naopak moc 
nechtělo. Dali si však říct a alespoň na chvíli z výšky pozorovali děti. 
Dvěma drakům zřejmě nestačil prostor, možná pracovala i 
zvědavost, snažili se prozkoumávat širší prostor. Naštěstí ale dětem 
neuletěli. Všichni si užili zábavy, nebyl důvod, aby někdo byl 
smutný. "Tak za rok zase na viděnou!

Halloween

Halloween k nám dorazil sice ze zahraničí, ale čím dál víc u nás získává obliby a příznivců. Na konci října 
jsme se chystali na oslavu tohoto svátku. Děti se ustrojily do strašidelných kostýmů, paní učitelky též. Výuka 
probíhala v helloweenském duchu, následovaly soutěže a opékání buřtů. Dopoledne si žáci užili a mohou se 
těšit zase na další rok.

Mikulášská nadílka

V pátek 2. prosince navštívili žáky Mikuláš se svou družinou. Letos 
měl s sebou posilu v podobě dvou čertů a dvou andělů. Čerti se 
snažili nahánět hrůzu, řinčeli řetězem, avšak andělíčkové se je 
snažili mírnit. Mikuláš měl sice zapsané „hříšníky“ ve své knize; 
jejich prohřešky nebyly závažné, spravila to domluvila a slib 
nápravy. Čerti svou kořist opět nezískali a hlasitým blekotáním 
odešli s nepořízenou.
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Vánoční vystoupení

S blížícím se koncem kalendářního roku začalo nacvičování programu na vánoční vystoupení pro rodiče žáků 
a veřejnost. Od měsíce listopadu děti pravidelně trénovaly vánoční písně. Ve školní družině ještě nacvičily 
dva tanečky. Ti, kteří navštěvují základní uměleckou školu, trénovali hru na hudební nástroj. Celé snažení 
dětí nebylo nazmar, v pondělí 19. prosince vyústilo vystoupením. Děkujeme všem, kteří se na přípravě 
vánočního vystoupení podíleli. Poděkování patří také návštěvníkům, kteří dokázali ocenit práci a odměnili 
děti v podobě potlesku.

Plavecký výcvik

Hned po návratu z vánočních prázdnin zahájily děti 2.-4. třídy 
pravidelný kurz plaveckého výcviku v hořickém plaveckém bazénu. 
Absolvují celkem deset dvouhodinových lekcí.

Čtenářský klub

V rámci Šablon, které vypisuje MŠMT, se děti zúčastňovaly čtenářských 
klubů. V letošním školním roce ho navštěvovali žáci 1. třídy. Ukázali si, že je 
příjemné trávit čas nad knížkou, jak jemožné využívat vhodně 
volnočasových aktivit. Jelikož ještě sami neumí číst, paní učitelka dětem 
přečetla text, dále zábavnou formou plnily různé úkoly

Doučování

Nesmí se opomíjet také pravidelné doučování. Má za úkol pomáhat žákům, kteří mají problémy se 
zvládnutím učiva. Dále těm, co dosahují horších studijních výsledků, případně nestačí vyučovacímu tempu či 
nebyli přítomni ve škole. Doučování jsou dětmi hojně využívána.

Na konci měsíce ledna děti ukončí polovinu školního roku. Jejich pracovní výsledky budou ohodnoceny v 
podobě vysvědčení. Odpočinou si během pololetních prázdnin a potom hurá do druhého pololetí

Co na děti čeká do konce školního roku

Kalendářní rok minul, nastal nový, rok 2023. Ten nastupující může být pro někoho jen změna v psaní 
letopočtu. Pro jiné naopak znamená určitý bod, kde by měl udělat to, co nestihl v minulém roce, či může 
nastartovat úplně od začátku. Přejeme, aby nastupující rok 2023 byl úspěšný, všichni byli k sobě navzájem 
laskaví a tolerantní

Příspěvek za 1. stupeň: Mgr. Jaromíra Oubramová

Doučování 

Plavecký výcvik 

Velikonoční tvoření 

Den Země 

Dopravní výchova, jízda zručnosti 

Čarodějnické dopoledne 

Dopravní kurz pro 4. r. 

Sportovní činnosti 

Školní výlet
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Říká se, že Vánoce jsou svátky klidu a míru. To, co jim předchází, ale nezřídka moc klidné nebývá. 

A nejinak tomu bylo i na zámku v posledním měsíci minulého roku. Vymýšlení a nacvičování programu na 
vánoční vystoupení našich žáků, či vyrábění výrobků na trhy s tímto spojené, je sice velmi zajímavé 
zpestření v rámci běžného chodu školního roku, nicméně také velmi náročné nejenom na čas, ale hlavně na 
tvůrčí zapojení všech zúčastněných. 

Nicméně i letos se toho všichni s velkou vervou chopili a nenechali se odradit ani překážkami v podobě 
nemocí, ztracených scénářů či opožděných balíčků. 

Vznikla tak celá řada krásných pozvánek a oznámení ručně i digitálně zpracovaných, svícnů na Vánočním 
ladění, či dalších výrobků, které si mohli zájemci zakoupit na zámku 19. 12. odpoledne.  

Vánoci na zámku pak celé naše prosincové snažení vyvrcholilo a žáci nabídli návštěvníkům zážitek pro 
všechny smysly. 

Zbytek posledního předvánočního týdne se nesl už v klidnějším duchu rozdávání dárků mezi kamarády v 
jednotlivých třídách a výletu za zábavou do Hradce Králové. 

A mohlo by se zdát, že leden bude po Vánocích trošku odpočinkovější, ale každý, kdo by si to pomyslel, 
vzhledem ke škole, zvláště II. stupni, by se velmi pletl. Leden totiž před nás staví zase jiné výzvy. 

V plánu je tak lyžařský výcvik poprvé podle nového scénáře. Jakmile to sněhové podmínky na našich horách, 
konkrétně v Mladých Bucích, dovolí, vyjede výběr žáků ze sedmé až deváté třídy 4x na lyže. Tentokrát ale bez 
ubytování či nocování mimo domov ráno žáci nastoupí do autobusu, který je dovoze až pod sjezdovku, tam 
stráví den v pohybu a na čerstvém vzduchu a odpoledne se vrátí do školy, kde stihnou oběd, než se unavení 
rozejdou domů. A leden není odpočinkový ani co se vzdělávání týče - příprava na přijímací zkoušky v deváté 
třídě běží na plné obrátky, ale hlavně se uzavírá klasifikace 1. pololetí letošního školního roku a žáci i jejich 
rodiče netrpělivě nebo nervózně očekávají podtržené a sečtené výsledky jejich půlročního snažení.

Příspěvek: Mgr. Alžběta Peterková – ZŠ 2.stupeň
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KNIHOVNA

Vážení spoluobčané,

Knihovna je nadále otevřena každou středu 16 – 18. 

Každou první středu v měsíci si v knihovně a v zasedací místnosti vytvoříme multifunkční kulturní prostor 
pro setkávání a chvíle kreativního tvoření z dostupných a rozmanitých materiálů, hraní společenských her 
a celkově pro trávení volného času s dětmi, pro mládež i pro dospělé, kde si budete moci vychutnat čaj, 
kávu a popovídat s přáteli, případně navazovat nová přátelství. Pokud přijdete s vlastními návrhy na 
tvoření, či jiné aktivity, budu jedině ráda a určitě se domluvíme. Začínáme ve středu 1. února 2023. 

Tímto Vás všechny srdečně zvu na návštěvu knihovny a ráda si vyslechnu Vaše reakce a názory, těším se na 
případnou spolupráci, na dotváření prostoru knihovny a vybavení pro spokojenost všech, kdo tuto výzvu 
podpoří a přijdou trávit volný čas do knihovny. 

Dále mám na Vás velikou prosbu, pokud Vám doma leží již nevyužívané společenské hry v dobrém stavu a 
chtěli byste je knihovně darovat, budu ráda, jiní si je třeba rádi zahrají. Pokud můžete darovat jakékoliv 
kreativní materiály, které u Vás doma již nemají využití, třeba malé zbytky látek, vlny, bavlnky, ale i 
skořápky ořechů, pistácií, sušené pecky, kovové pivní zátky, korkové špunty, korálky, třpytky aj. Sháním i 
šicí stroj, pokud by někomu doma překážel, dejte vědět, tvoření by mělo větší rozsah. Za případné dary 
předem děkuji. 

Letos bych ještě ráda zorganizovala 2 hudební pořady.

Knihovnice Pavlína Tobolková

dovolte mi, abych Vám představila knihovnu pro nadcházející rok 2023.

Ve středu 7.12.2022 proběhlo v knihovně vánoční tvoření. 

Na příchozí tvořivé dušičky čekalo nevídané množství kreativního 

materiálu, od ořechových skořápek, zelených větviček, různých 

mašliček a ozdobných prvků až po dekorační dřevěné placičky, svíčky 

a skleničky na čajové svíčky a mnoho dalšího. 

Při kávě, čaji a dezertu jsme vyráběli spoustu krásných vánočních 

výrobků. Na tvoření panovala krásná vánoční nálada.
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Mladší chlapci – druhý stupeň

Okrskové kolo, Hořice 6.10.2022

Jako první z našich týmů zahájili svůj okrskový turnaj chlapci z šesté a sedmé třídy doplněni nejmladším 
osmákem Štěpánem Foltinem. Už od začátku turnaje jsme předváděli líbivý kombinační florbal, na který byla 
krátká hořická Daliborka (6:0) i Habr Hořice (5:2). Nezastavila nás ani Ostroměř (3:1) a okrskový turnaj v 
Hořicích jsme jednoznačně ovládli celkovým skóre 14:3. Na konci našich akcí byl nejčastěji náš malý, ale 
nepřehlédnutelný střelec Ruda Fleischer, který nastřílel osm branek. Jelikož jsme jako pořadatel okresního 
kola měli postup jistý, tak jsme se mohli na tomto turnaji v poklidu rozehrát a připravit na další těžká utkání.

Pořadí: 1. Cerekvice n/B, 2. Na Habru, Hořice, 3. Ostroměř, 4. Na Daliborce, Hořice

Sestava: (v závorce branky+asistence) Jambor – Rejl (1+2), Foltin Š. (1+2) – Fleischer (8+0), Blažek M. (1+1), 
Vestfál A. (1+2) – Dukay D., Tomko (2+3), Novák (0+1), Tlustý

Okresní kolo, Jičín 17.10.2022

Tento turnaj vejde do dějin jako jeden z nejzamotanějších, protože ho vyhrál tým, který na turnaji dvakrát 
prohrál a na vítězství mu stačily tři výhry. Bohužel to nebyl náš tým, i když měl nakonec stejnou bilanci 
jako vítěz. Na úvod naši chlapci v rozehřívacím utkání zopakovali výhru z přechozího kola nad hořickým 
Habrem (tentokrát 3:1). V dalším utkání jsme nenechali skórovat bojovníky z Pecky a porazili je 3:0. Jeden 
ze dvou klíčových momentů turnaje přišel vzápětí. ZŠ Jičín,17.listopadu nás jedním gólem přetlačila a 
turnaj se v této chvíli začal zamotávat. Naše chlapce to poněkud rozladilo, ale po důrazné promluvě v šatně 
se dokázali zmobilizovat a Nová Paka Komenského byla bez šance (6:1). Nejdůležitější zápas turnaje přišel 
na závěr. Našim borcům stačilo ubojovat proti Železnické Jičín remízu a první vstřelenou brankou šli 
prvnímu místu naproti. Ve druhé polovině utkání si však vybral své slabší chvilky náš střelec Ruda, který 
dvakrát nepohlídal svého obránce, díky kterému Jičín utkání otočil na konečných 1:2. Před turnajem 
bychom brali stříbro všemi deseti, ale po vývoji turnaje je to určitě zklamání. 

Pořadí: 1. Jičín, 17.listopadu, 2. Cerekvice n/B, 3. Pecka, 4. Jičín, Železnická, 5. Na Habru, Hořice, 6. Nová 
Paka, Komenského

Sestava: Jambor – Dukay (0+1), Foltin Š.(0+2) – Fleischer (5+2), Blažek M. (4+3), Vestfál A. (3+0) – Hlavatý 
(0+1), Tomko (0+2), Novák, Tlustý (1+0), Festa Š.

Florbal - Základní škola
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Mladší dívky – druhý stupeň

Okresní kolo, Jičín 12.10.2022

Největším favoritem z našich týmu je dlouhodobě parta sedmaček, kterým mohla v tomto ročníku pomoci i 
nejproduktivnější hráčka v historii naší školy Nela Heligrová. Jelikož je v této kategorii menší zájem škol, tak 
se hrálo přímo okresní kolo. Jediným týmem, který nás dlouhodobě trápí je Nová Paka Husitská. Drží s námi 
krok hlavně běžecky, ale technicky se nám tuto školu daří přehrávat a vypjatá utkání tak zvládat. V utkáních 
s ostatními týmy byly výsledky jednoznačné a už po tom prvním bylo naprosto jasné, že si jdou cerekvické 
dívky za postupem do dalšího kola. Porazili jsme postupně hořickou Komendu (10:0), Jičín, 17.listopadu (6:0), 
Gymnázium Nová Paka (3:0), novopackou Husitskou (2:0) a na závěr jičínskou Poděbradovu (7:1), která 
jediná dostala v závěru utkání míček do naší sítě.

Pořadí: 1. Cerekvice n/B, 2. Nová Paka, Husitská, 3. Jičín, 17.listopadu, 4. Hořice, Komenského, 5. Gymnázium 
Nová Paka, 6. Jičín, Poděbradova

Sestava: Slámová – Bělinová (0+4), Matušková (2+3), Heligrová (17+4), Petříková (4+6), Tobolková L. (5+3) – 
Jiroutová (0+1), Valentová B. (0+1), Dobrá, Tretiníková L., Ondráčková

Krajské kolo, Hostinné 31.10.2022

Do krajského kola jsme vyrazili jako jeden z favoritů, přestože je pro tyto naše děvčata dlouhodobě zakleté. 
Vždy se našel tým, který tuto partu dokázal porazit a v posledních letech z toho byly vždy „jen“ stříbrné 
medaile. Postup do republikových kol vždy visel na vlásku a tento rok se to konečně povedlo! Největší 
překážka v podobě Nechanic přišla hned na úvod. Utkání jsme rozehráli výtečně a v poločase vedli 3:0. Po 
přestávce přišel útlum a dostali jsme dva hloupé góly. Utkání jsme i přes tato zakopnutí kontrolovali a 
dotáhli k vítězství 3:2. V dalších utkáních už jsme jasně dominovali a porazili Hostinné 4:0 a Náchod 8:1. Na 
jaře se tedy naše děvčata konečně podívají do kvalifikace o republikové finále. Už v tuto chvíli patříme mezi 
nejlepších 15 týmů v ČR

Pořadí: 1. Cerekvice n/B, 2. Nechanice, 3. Hostinné, 4. Náchod,Plhov

Sestava: Slámová – Bělinová (0+1), Matušková (0+1), Heligrová (9+2), Petříková (4+0), Tobolková L. (1+0) – 
Jiroutová (0+1), Valentová B., Hlavatá, Tretiníková L., Ondráčková (0+2), Kolovrátníková (1+0)
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Starší chlapci – druhý stupeň

Okrskové kolo, Hořice 10.10.2022

Pokud mají hráči některého z našich týmů dlouhodobě z někoho strach, tak jsou to naši starší chlapci a 
nepřekonatelnou překážkou nám je hořická Komenda. Má totiž ve svém středu reprezentanta 
východočeského výběru Filipa Rathouského a s ním v sestavě se nám ji podařilo porazit jen jednou. Turnaj 
jsme rozehráli výhrou nad hořickým Habrem 2:0. Ve druhém utkání však přišlo zakopnutí, které se nakonec 
ukázalo jako klíčové. Remizovali jsme s Gymnáziem Hořice 2:2, ačkoliv jsme většinu času měli více ze hry. 
Bylo nám jasné, že se turnaj bude lámat právě v utkání s Komendou. Na toto utkání jsme se dobře naladili 
výhrou nad Ostroměří 4:0. Utkání s Komendou byl málo vídaný kolotoč. Několik vyloučení včetně červené 
karty v soupeřových řadách nám dávalo velkou naději. Obzvlášť, když jsme se ujali vedení. Dlouho jsme se 
zuby nehty drželi, a když se dostal Sam Fill do samostatného úniku, tak se postup výrazně nakláněl na naši 
stranu. Sam bohužel neproměnil a my jsme naopak inkasovali. Drama vrcholilo a minutu před koncem Pepa 
Rieger podruhé inkasoval. Hádáte dobře – neuvěřitelným gólem se trefil Filip Rathouský a náš postup už 
jsme neměli ve vlastních rukou (1:2). Naději nám dávalo poslední utkání mezi Ostroměří a Gymnáziem 
Hořice. Gymnázium muselo vyhrát o 6 branek. Šance na postup se téměř rozplynula už o poločase – 5:0. 
Infarktový závěr utkání vyvrcholil brankou minutu před koncem a pro naše chlapce tak definitivně zhasla 
naděje na druhé postupové místo a končíme tak už v okrsku.

Pořadí: 1. Hořice, Komenského, 2. ZAG Hořice, 3. Cerekvice n/B, 4. Na Habru, Hořice, 5. Ostroměř

Sestava: Rieger (Jirout) – Pavel (2+0), Beneš – Boháč (5+2), Jenčovský (0+2), Fleischer (1+2), Fill (1+1), Blažek 
M., Blažek D., Festa V., Foltin Š.
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Starší dívky – druhý stupeň

Okresní kolo, Jičín 21.10.2022

Naše nejstarší dívky vynechaly své okrskové kolo, protože jsme v okresním kole měli jako pořadatel 
zaručenou účast. Jelikož byla hlavní osa našeho týmu tvořena mladšími děvčaty, tak jsme na tomto turnaji 
mohli jen překvapit. Věděli jsme, že to bude velmi těžké, protože jičínské školy mají ve svých řadách hráčky, 
které se velmi špatně brání. Na úvod jsme zvládli utkání s hořickou Daliborkou (4:0) a ve druhém nás čekal 
nejtěžší soupeř – Poděbradova Jičín. Má ve svém středu Valerii Veverkovou, kterou si v jičínském FBK 
vychovala naše bývala střelkyně Lucka Tomášková. Valérie už loni trápila naše loňské deváťačky, které jí 
nakonec dokázaly ubránit a Jičín porazit. Naším mladším nadějím se to však nepodařilo a jednou jsme 
inkasovali – 0:1. Vrátit do hry nás mohla výhra nad Jičínem 17. listopadu. Utkání jsme rozehráli náramně a 
vedli 1:0. Několik vteřin před koncem nám však utekla nejlepší střelkyně turnaje Anita Paličková a vyrovnala 
na konečných 1:1. Na závěr turnaje jsme se rozloučili výhrou 1:0 nad Starou Pakou. Příslibem do budoucna 
nám je, že hlavními oporami tohoto týmu bylo 5 dívek z mladší kategorie, které tak získaly další cenné 
zkušenosti pro republikové kolo. Třetím místem a bronzovou medailí jsme tak uzavřeli kompletní 
medailovou sbírku naší školy v okresních kolech.

Pořadí: 1. ZŠ Jičín, Poděbradova, 2. ZŠ Jičín, 17.listopadu, 3. ZŠ Cerekvice n/B,  4. ZŠ Stará Paka, 5. 
Gymnázium Nová Paka, 6. ZŠ Na Daliborce, Hořice, 7. ZAG Hořice

Sestava: Slámová (0+1) – Bělinová, Erbsová (0+1), Heligrová (5+0), Petříková (1+0), Matušková (0+2) – 
Homoláčová (0+1), Jonášová, Bačinová, Predmeská, Trojánková

Smíšený tým – I. stupeň 

Republikové kolo, Praha 10.11.2022 

Náš smíšený tým zavítal v polovině listopadu na republikové kolo do Prahy, do kterého postoupil v minulém 
školním roce. Kvůli covidu bylo vše posunuté a bohužel jsme tak s sebou nemohli vzít tři šesťáky, kteří nám 
pomohli postup vybojovat. Vzhledem k počtu účastníků bylo už předem jasné, že půjde o jeden z nejlepších 
výsledků v historii naší školy. Po 6. až 10. místu starších děvčat z II. stupně z ročníku 2017-18 a 12.místu 
děvčat z prvního stupně z letošního března stačilo být do 9.místa, aby se jednalo o nejlepší výsledek vůbec, 
což byl i náš předturnajový cíl.
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To, co se dělo v Praze, však předčilo naše očekávání.  V prvním utkání jsme narazili na jednoho z favoritů – 
Campanus Praha, který našim děvčatům v březnu uštědřil drtivou porážku. Toto utkání bylo o poznání 
vyrovnanější a o výhru jsme přišli až těsně před koncem (3:3). Druhým soupeřem ve skupině byla Lada - 
Česká Lípa. Náš soupeř byl stejně jako my jedním z nováčků v republikových kolech. Utkání bylo velmi líbivé 
a rozhodly ho naše tři slepené góly v prvním poločase. Po zbytek utkání jsme si udržovali odstup ve skóre a 
dovedli ho k vítězství 8:4. Znamenalo to, že jsme si zajistili první místo ve skupině a účast v nejlepší osmičce. 
Ve čtvrtfinále jsme narazili na A tým Březové u Děčína. Po většinu utkání jsme byli pod tlakem soupeře a do 
vedení jsme se dostali až těsně před závěrem chytře vyřešenou standartní situací (3:2). Jelikož jsme se po 
celý turnaj snažili soupeře hlavně uběhat a rozložili jsme sílu mezi víc hráčů, tak při pohledu na našeho 
semifinálového soupeře bylo jasné, že by naše strategie mohla fungovat i na něho. Ostrov nad Ohří totiž 
odehrál většinu turnaje na 3 kvalitní hráče v poli a téměř nestřídal. To se mu vymstilo a proti našemu týmu 
neměl nárok (5:1). Čekalo nás FINÁLE, poslední zápas celé soutěže a až po něm jsme si uvědomili, že po 
finále už žádné další kolo, ani žádný další zápas není. Šli jsme ho hlavně odbojovat a užít si ho. Hrál se 
krásný zápas nahoru-dolů s množstvím branek, v němž si soupeř z Kroměříže po většinu času udržoval 
dvougólový odstup. Pět minut před koncem nám však utekl o čtyři branky a o vítězi bylo prakticky 
rozhodnuto. Své první finálové minuty si tak užili i všichni naši hráči, kteří se ve vypjatých chvílích na hřiště 
nedostali. Na radosti ze stříbrné medaile nic nezměnily ani další góly v naší síti s konečným skóre 5:13. 
Finálový turnaj nám tak nad očekávání vyšel a pozice vicemistrů České republiky se zapíše mezi naše 
nejkrásnější vzpomínky. Tečkou na závěr bylo předávání medailí s vyhlášením nejlepšího hráče turnaje. Tuto 
cenu získal za 14 vstřelených branek náš Šimon Heligr. Musí však poděkovat celému týmu. Především Terce 
Riegerové, Barče Černé a Káje Valentové, které mu neúnavně kryly záda a přihrávaly do šancí. Brankáři 
Robinu Cyrankowskému, který hlavně ve čtvrtfinále udržel náš tým skvělými zákroky ve hře. Prokopu 
Vestfálovi, který zdárně sekundoval ve střílení branek a Olíku Kupkovi, který zakládal naše útoky. Stejně tak 
patří velký dík i všem hráčům z lavičky, kteří naskočili vždy, když bylo potřeba a svými záskoky na hřišti a 
povzbuzováním také velkou měrou přispěli k tomuto skvělému výsledku.

Pořadí: 1. Kroměříž, 2. Cerekvice n/B., 3. Veselí n/M., 4.Ostrov n/O,5. Campanus Praha 6. Březová  A, 7. 
Březová B, 8. Česká Lípa, 9. Vyškov, 10. Bří Venclíků Praha, 11. Šimanovská Praha

Sestava: Cyrankowski (0+2), Holeček  – Černá B. (0+4), Heligr (14+1), Tancoš (0+1) – Kupka (0+1), Vestfál P. 
(10+1), Riegerová (0+3) – Valentová Kar.(0+2), Erben, Dukay A., Černý J.
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Chlapci – I. stupeň

Okrskové kolo, Hořice 5.12. 2022

Naši chlapci natěšení finálovou účastí v Praze rozehráli své úvodní kolo Čeps cupu v Hořicích. Tento turnaj 
byl ovšem velmi zvláštní. Prvním nepěkným zjištěním bylo, že jsme bez našich děvčat velmi děraví v obraně 
a měli jsme proto problémy s většinou soupeřů.  Do herní pohody jsme se dostali až ke konci turnaje. 
Druhým úskalím byla nová zmenšená velikost branek, do kterých se velmi těžko skórovalo. Třetím problém 
byl, že nám do školy před turnajem přišel rozpis utkání, ve kterém bylo uvedeno, že se nejprve hraje 
dvoukolová základní skupina a poté následuje play-off. Ve skupině jsme výsledky neřešili, protože do 
vyřazovacích bojů měly postoupit všechny týmy a věřili jsme, že bychom i z posledního místa postup zvládli. 
Své minuty si tak na hřišti odehráli všichni hráči z týmu. Proto bylo velkým překvapením, když se po 
odehrání základní skupiny konal nástup s vyhlášením výsledků. Pořadatelé uvedli, že chybný rozpis poslali, 
ale že se dál hrát nebude. Navíc jsme prý skončili na postupovém druhém místě, tak máme být bez obav. 
Nejvíc nás tak na tom všem těší, že v nejdůležitějším utkání se Sobotkou hráli hlavně chlapci, kteří by si ve 
vyřazovacích bojích nejspíše nezahráli a toto utkání zvládli. Že bylo tak důležité nám došlo až při vyhlášení. 
Můžeme tedy říci, že i naši nejslabší hráči mají velmi solidní úroveň a mají týmu co nabídnout. Nové Pace tak 
máme v příštím kole co vracet, protože náš porazila dvakrát 3:4. Se Sobotkou jsme hráli 2:2 a zvítězili 4:3. 
Hořická Montessori třída ze ZŠ Na Habru byla na svém prvním turnaji a tu jsme porazili dvakrát -3:1 a 5:0.

Pořadí: 1. Nová Paka, Komenského, 2. Cerekvice n/B., 3. Sobotka, 4. Hořice, Na Habru - Montessori

Sestava: Cyrankowski, Kužel M.(0+1)  – Holeček (1+2), Černý J. (2+0), Kupka (2+1) – Vestfál P.(5+5), Erben 
(3+2), Dukay A.- Heligr (4+2), Tancoš (1+1), Remeš (0+2) – Kužel O., Švec, Machek, Černý P.

Příspěvek: Mgr. Vojtěch Hynek
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Obec Cerekvice nad Bystřicí 
Úřední hodiny: 

Pondělí         16:00 - 18:00 

Středa          16:00 - 18:00 

Provozní hodiny: 

Pondělí         11:00 - 16:00 

Úterý          08:00 - 14:30 

Středa          11:00 - 16:00 

Čtvrtek         08:00 - 14:30 

Pátek          08:00 - 14:30 

Návštěvní hodiny knihovna: Středa 16:00 - 18:00 

Kontakty: Telefon: 493 696 195, 493 696 023 

Email: ou@cerekvice.cz, starosta@cerekvice.cz

Pošta Cerekvice nad Bystřicí, PSČ 507 77 

Otevírací doba 

Pondělí         13:00 - 17:00 

Úterý          08:00 - 12:00 

Středa          13:00 - 17:00 

Čtvrtek         08:00 - 12:00 

Pátek          08:00 - 11:00 
Sobota a neděle    Zavřeno 

Kontakt: nové telefonní číslo 
493 520 006

Uzávěrka příštího čísla 15. 3. 2023

Výzva
Pokud i Vy chcete přispět k bohatšímu obsahu našeho zpravodaje, tak neváhejte a zašlete své příspěvky, 
nápady a podněty na e-mail ou@cerekvice.cz – předmět: Zpravodaj. Případně je doručte v zalepené obálce 
označené textem „ZPRAVODAJ“ do poštovní schránky na obecním úřadě. Redakční rada neodpovídá za 
obsah článků a gramatické chyby jednotlivých autorů. Děkujeme! Milan Tobolka – starosta

DKM – Digitální katastrální mapa
Katastrální úřad pro Královéhradecký kraj, katastrální pracoviště Jičín, zahájil na podzim roku 2022 obnovu 
katastrálního operátu novým mapováním v katastrálním území Třebovětice. V roce 2023 bude postupně 
docházet k fyzickému geodetickému zaměření hranic pozemků a staveb odsouhlasených jejich vlastníky při 
podzimním šetření. Pravděpodobně na konci roku 2023 bude vyhlášeno tzv. „Námitkové řízení“, které 
potrvá cca 10 dnů. V průběhu tohoto řízení bude dána možnost vlastníkům nemovitostí vznášet připomínky 
a námitky k novému mapování. Jeden den budou pracovníci katastrálního úřadu k dispozici v hasičské 
zbrojnici v Třebověticích, kde vysvětlí a odůvodní majitelům nemovitostí výsledky nového mapování. 
Následně po vypořádání námitek bude nové mapování „zplatněno“ a zapsáno do katastru nemovitostí. V 
následujícím roce bude nutné podat na finanční úřad nová přiznání k dani z nemovitých věcí, neboť novým 
mapováním dojde ke změnám ve výměře pozemků a někdy i ke změnám v kultuře pozemků. Obdobný proces 
proběhne následně i v katastrálním území Cerekvice nad Bystřicí včetně Čenic.

mailto:starosta@cerekvice.cz
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Realizace: www.funprint.eu

Počet svozů/
rok

Nádoba 120 l Nádoba 240 l Kontejner 
1100 l

Plastový 
pytel 100 l

26 2 496,00 Kč 4 992,00 Kč 22 880,00 Kč

13/chalupáři 1 248,00 Kč 2 496,00 Kč

Dle potřeby 147 Kč/ks

Dle platné legislativy je nutné, aby si každý rok 
poplatník vyplnil formulář, kterým dojde k přihlášení, 
změně nebo odhlášení k místnímu poplatku za 
objednanou kapacitu soustřeďovacích prostředků pro 
nemovitou věc (velikost popelnice a četnost svozu) 
prostřednictvím plátce – obce Cerekvice nad Bystřicí. Na 
zák ladě tohoto v yplněného formulá ře bude 
„plátci“ přidělena příslušná svozová známka. Tento 
formulář si můžete vyplnit přímo na obecním úřadu v 
Cerekvici nad Bystřicí při nákupu svozové známky nebo 
jej můžete stáhnout v elektronické podobě na odkazu: 
h t t p s : / / w w w . c e r e k v i c e . c z / f i l e . p h p ?
nid=553&oid=8663243 .

Milan Tobolka – starosta

Druh známky za svoz komunálního odpadu.

POPLATEK ZA SVOZ TKO 2023

P o p l a t k y j e m ožn o h r a d i t n a úče t o b c e 
č.103281132/0300, variabilní symbol = číslo popisné, 
účel platby případně telefonický kontakt napište do 
poznámky, známky na popelnice budou po zaplacení 
vydány dle předchozí dohody. 

Pokud máte možnost vyřídit svoje záležitosti na našem 
úřadu telefonicky nebo elektronicky (email, facebook, 
apod.), prosím využijte tento způsob. 

Telefon obecní úřad: 493 696 195, starosta: 724 137 271, 
E-mail: ou@cerekvice.cz nebo starosta@cerekvice.cz

mailto:starosta@cerekvice.cz
mailto:ou@cerekvice.cz
http://www.funprint.eu

